


「光」為長者照出亮光和溫暖，燃點希望。「亞洲婦女協進會頤養之家」及「何梁潔庭
自負盈虧活動中心」為本會營運的非牟利自負盈虧院舍和長者活動中心。

本會自負盈虧院舍為體弱或缺乏自我照顧能力的長者居住，經過二十多年的使用和自然
耗損，將行內部改善工程及購置適合的傢俱及器材，以達至更舒適的居住條件給院友，
而自負盈虧活動中心亦需要努力不時進行維修保養，故極需各界熱心人士捐款支持。

我們深盼閣下或貴公司能夠慷慨支持本會，您的捐款不單是為長者得享一個全面優質
的關顧服務，亦為我們的社區創造一個更美好的未來，提供了一個安全、溫馨的環境。
讓光照亮， 以愛傳承。

"Light" is to shine and warmth to the elderly and it ignites hope. “Asia Women’s League Limited 
Self-financing Home for the Elderly”and“Ho Leung Kit Ting Self-financing Activity Centre” are 
non-profit, self-financing residential care home and activity centre for the elderly operated
by Asia Women’s League Limited. 

The Self-financing Home, which is for the frail elderly or those who lack of ability to take care 
of themselves, has been operated for more than 20 years with natural wear and tear. 
Our Self-financing Home is in urgent need of renovation and purchase suitable furniture 
and equipment to enhance comfortably for our residents, while the Self-financing Activity 
Centre need maintenance and repair regularly and therefore, we are in need of donations 
from all sectors of the community.

We sincerely need your generous support. Your donation not only can help us to provide
a safe and warm environment for our service users, but also create a better future for
our community. Shining Light, Sharing Love!



光照遍大地
令樹木生生不息發芽生長，發出溫暖，散發愛的根源。

您的捐助就如光滋養長者的心靈，幫助他們維持身心健康，
積極參與社區生活，表達出一種溫暖和關懷。
我們盼望社會各界人士的共同參與捐助，

為更多長者生活帶來光明和溫暖。



亞洲婦女協進會頤養之家
Asia Women’s League Limited Self-financing Home for the Elderly
於一九九九年成立是一所非牟利自負盈虧院舍，為體弱或缺乏自我照顧能力的長者提供優質
的長者住宿。本院提供膳宿、起居照顧、個人護理、醫療、復康、輔導及各類康樂活動等
服務，令長者能得到全面優質之關顧，頤養天年。
It was established in 1999 as a non-profit making, self-financing care and attention home aim 
to provide quality residential care for the frail elderly or those who are unable to take care of 
themselves. We provide daily range of services, residential services, personal and health care, 
medical care, rehabilitation, counselling and various recreational activities to enable the elderly 
receive comprehensive and quality health care for enjoy a peaceful and healthy life.

何梁潔庭自負盈虧活動中心
Ho Leung Kit Ting Self-financing Activity Centre
於一九九八年起投入服務，二零零三年四月起轉型為非牟利之自負盈虧活動中心，為年滿
四十歲的人士及其家屬提供以推廣文化藝術及健康生活為主的社交康樂活動及社區服務。
The Centre commenced operation in 1998 and has been transformed into a non subvented 
self-financing activity centre since April 2003. We provide social, recreational activities and 
community services for people aged 40 or above and their family members, focusing on the 
promotion of arts and culture and healthy living. 
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「亞洲婦女協進會」成立於1972年，為一間非牟利社會服務機構，本會積極發揚「敬老、愛老、護老」
的精神，五十多年提供優質的長者住院照顧及社區服務，透過提供多元化服務滿足不同長者的需要，
以提高長者的生活質素達致豐盛晚年。現時本會共有三間護理安老院及兩間長者活動中心．
Asia Women’s League Limited is a non-profit making organization established since 1972. 
Our aim is to promote the spirit of "respecting, loving and caring” for the elderly. We has been 
providing quality residential care and community services to meet the needs of the elderly 
through a wide range of services to enhance the quality of life of the elderly and to achieve a 
fruitful old age for over 50 years. Currently, we have three care and attention homes and two 
social service centres for the elderly.
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